

姓名	于安记	性别	男	
职称	讲师	系别	机械工程系	
学位	博士	电话	025-58606580	
E-mail	Qingci798@njau.edu.cn			
单位地址	南京市浦口区点将台路 40 号	邮编	210031	
研究领域	产品艺术创意、艺术理论、设计基础			
社会兼职	中国流行色协会会员、江苏省美术家协会会员			
承担项目	<p>1、教育部人文社会科学研究青年基金：《太平天国壁画艺术研究》（编号：15YJC760119）</p> <p>2、江苏高校哲学社会科学研究一般项目：《基于南京国际艺术交流展览中的文化产品创意研究》（编号：2015SJD082）</p> <p>3、南京农业大学中央高校基本科研业务费人文社科基金面上项目：《用户管理中的产品艺术创意体系研究》（编号：SK2016004）</p> <p>4、南京农业大学中央高校基本科研业务费人文社科基金专著出版项目：《太平天国壁画艺术研究》（编号：SKZZ2016012）</p>			
学术成果	<p>出版著作：</p> <p>1. “十二五”职业教育国家规划教材：于安记主编，立体构成，2015年9月，北京：教育科学出版社.</p> <p>近期主要论文：</p> <p>1. 于安记. 太平天国人物壁画对“反偶像崇拜”艺术观的影响. 学术论坛, 2016, (6): 141-145.</p> <p>2. 于安记. 论太平天国壁画艺术的民间化倾向. 东南文化, 2013, (3): 121-126.</p>			
奖励荣誉	1、2014年江苏省“青蓝工程”骨干教师，江苏教育厅			

Teaching staff/ Personal information

Name	YU anji	Gender	Male	
Title	lecturer	Department	Department of mechanical engineering	
Degree	Dr.	Telephone	025-58606580	
E-mail	Qingci798@njau.edu.cn			
Unit address	Nanjing pukou dian jiang tai road 40 no.	Post code	210031	
Research field	Product artistic creativity, art theory and design basis			
Social appointments	Member of Chinese fashion colour association, Jiangsu artists association			
Research projects	<p>1. The ministry of education, humanities and social science research youth fund: studies of mural art of the Taping heavenly kingdom (number:15 yjc760119)</p> <p>2. Jiangsu university philosophy social science research project commonly: "based on Nanjing cultural products creative research in international art exchange exhibition" (number: 2015 sjd082)</p> <p>3. Nanjing agricultural university, central university basic scientific research business expenses on humanities and social science fund project: the product in the user management system research, artistic originality (number: SK2016004)</p> <p>4. Nanjing agricultural university, central university basic scientific research business expenses monographs published humanities and social science fund project: research on the mural art of the taping heavenly kingdom (number: SKZZ2016012)</p>			
Academic achievements	<p>Publications:</p> <p>1. The 12th five-year vocational education national planning materials: in an editor, three-dimensional structure, in September 2015, Beijing: education science press.</p> <p>Recent major papers:</p> <p>1. To Ann. Characters of the taiping heavenly kingdom mural of "idol worship" artistic value. The influence of academic BBS, 2016, (6) : 141-145.</p> <p>2. Remember to Ann. The theory of the mural art of the taiping heavenly kingdom folk tendency. Southeast culture, 2013, (3) : 121-126.</p>			
Reward & honor	1、2014 "blue project" in Jiangsu province backbone teachers, Jiangsu education department			